
 
 

data M Sheet Metal Solutions GmbH cordially requests the pleasure of your company 
during the upcoming "Rollforming the Future®" seminars in Beijing (2016-11-09) and 
Shanghai (2016-11-10). 

Data M Sheet Metal Solution GmbH 诚挚的邀请您的公司参加即将于 2016 年 11 月 9 日在北

京和 11 月 10 日在上海举行的辊压成型技术研讨会。 

During the seminars we will be discussing as the title suggests, "Rollforming the Future®" 

both in terms of timesaving software, new developments and case studies in the field. 

在会议期间，我们将围绕会议主题辊压成型技术进行讨论，包括该领域内高效的软件工具的应

用发展和一些成功案例的分享。 

With the well-known COPRA® series, data M develops and sells the leading software solution 

for design and process simulation in roll forming. In recent years, we have been focusing on 

creating an overall solution concept for profile and tube makers.  

通过大家所熟知的 COPRA®系列软件，data M 发展和销售了在辊压成型方面具有领导地位的

设计和分析软件解决方案。近年来，我们一直专注于为型材生产商和管道生产商提供全套解决

方案。 

Talk to our experts and learn how data M can be your partner in roll forming and your 

company can profit from our solutions. 

在会议期间可与我们的专家进行面对面的交流，从中了解在辊压成型领域 data M 如何可以成

为您的伙伴以及您的公司如何会受益于我们的解决方案。 

 
 

PROGRAM SCHEDULE 

 

  

 Beijing Seminar Shanghai Seminar 

Date/日期 
November 09, 2016 

2016 年 11 月 9 日 

November 10, 2016 

2016 年 11 月 10 日 

Schedule/日程 
Registration:      08.30 am - 9.00 am 
Seminar:            09.00 am -12.30 pm 
 Lunch:               12.00 pm - 02.00 pm 

Location/地址 

North China University of 
Technology 
No.5 Jinyuanzhuang Road, 
Shijingshan District, Beijing 

北方工业大学  

北京市石景山区晋元庄路 5 号 

Holiday Inn Shanghai 
 
No. 899 Dong Fang Road, Pudong 
District, Shanghai 

上海假日酒店 

上海市浦东新区东方路 899 号 



 
 

Seminar Agenda/会议议程 

 Introduction to Sheet Metal Roll Forming/钣金成型介绍   

 Role of data M in Roll Forming Industry/ Data M 在辊压成型工业中的角色 

 COPRA® RF & FEA RF Introduction/ COPRA® RF & FEA RF 软件介绍 

Design, Optimization and Verification of the Roll Forming Process using COPRA® 

Technology/应用 COPRA®的技术进行辊压成型的设计、优化和校验 

 Case Studies/案例分享   

 COPRA® Roll Scanner and ProfileScan Desktop/COPRA®轧辊扫描仪和桌面式截面

扫描仪   

 Roll Forming the Future®- An Introduction to 3D Roll Forming/辊压成型未来-3D 辊压

成型介绍 

 Q&A followed by lunch/提问环节及午餐 

 
The event focuses on sheet metal roll forming for Tier 1 suppliers / OEM for auto 
components, automobile industry, aerospace, construction, wagon and coach divisions of 
railways and custom roll form profile, tools & machine manufacturers.  
This is a vital platform to impart new technologies to your project team, design & 
development team, R&D division, procurement teams and business development heads of 
organisations. 

此次会议聚焦于汽车零部件、汽车工业、航空、建筑、货车的一级供应商/原厂商，轨道车辆
制造商和定制型材、轧辊和轧机的生产商。 

此次研讨会是以上行业项目团队，设计开发团队，研发部门，采购部门和商业开发团队的一个
交流平台。 

 
Please register using by replying to datam@datam.de /Merry.Liao@consysgroup.com.cn 

注册时请将回执（见下页）发送至 datam@datam.de 或 Merry.Liao@consysgroup.com.cn 

Please note:  

1. There is no registration fee. The space is limited. Registrations will be handled on a 

first come first served basis. 

会议注册不收取任何费用。由于席位有限，注册以先到先得为原则。 

2. Prior to the seminar all participants will be informed about the exact location of the 

seminar room at NCUT. 

北京研讨会在北方工业大学举办，具体会议地址在会议前会通知所有注册参会人员。 

We look forward to seeing you soon in Beijing and Shanghai 

我们期待着与您在北京和上海会面。 
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回  执/Receipt 

 

单 位

Company 
 

地  址

Address 
 

姓  名/Name 
性   别

Sex 

部   门

Department 

职务/职称/  

Post /Job Title 

电    话

Telephone 

传    真

Fax 
Email 

       

       

       

请于 2016 于 10 月 31 日前将回执传真、邮寄或 Email 至 Consys 公司   廖小姐（收） 

联系人：廖小姐（13817450493）   传真：021-52277919     

Email: Merry.liao@consysgroup.com.cn 

地址：上海市都会路 1885 号 504 室   邮编：201108  

Please reply via fax, mail or Email to Ms. Liao, Consys  

Contacts：Merry Liao（13817450493）   Fax：021-52277919     

Email: Merry.liao@consysgroup.com.cn 

Address：Room 504 Duhui Road Shanghai  Postcode: 201108 
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